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Radny Rady Miasta Skierniewice

                                                                                                                Pan Krzysztof Jażdżyk
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INTERPELACJA

            W imieniu Mieszkańców Skierniewic, Mieszkańców Osiedla ,,WIDOK"  zwracamy się z 
prośbą o wybudowanie progów zwalniających na przejściach przez ul. W. Orkana na 
wysokości sky parku.

Obecny układ komunikacyjny wprowadza olbrzymie zagrożenia dla dzieci, które uczęszczają 

Tymi przejściami do SP nr 9.

                                                                                                                             Z poważaniem

                                                                                                                             Jerzy  Gołębiewski

                                                                                                                             Grzegorz  Płuska


